
 
 

Protokoll AK möte  
 
Deltagare: Mathias Bergh,  Rainer Bladh, Fredrik Sandström, Mattias Mattsson, Kristina Hellgren, Sören Johansson, 
Viktoria Ögren, Erika Lundstedt och Andre Nyström  
 
Datum: 2023-10-18 
Tid: 2000-2130 
Plats: Teams 
 
 

1. Snöläger Tärnaby 
- Kangas har fixat trasser till U16 lägret 
- U12 och U14 bokat på sporthotellet för sin lägerhelg 

 
2. Tävlingskalendern 2023/2024 

- Nallovardo bokat för fartläger, Rune Sävenberg har tackat ja som ledare. Det jobbas på fler ledare för 
stunden. Distriktsledarna för respektive åldersgrupp skall givetvis vara delaktiga.  

- Rainer föreslår att vi AK fortsätter att sponsra en del av lägerkostnaden.  
 

3. Rapport från distriktsledare och utbildare 
- Teamsmöte 31/10 för ordförande, distriktstränare och distriktsutbildare.  
- Utbildning i Alpin Fys arrangerat Skidförbundet är genomförd i Umeå sen fg möte. UHSK, Lycksele IF 

och AK Skellefteå var deltagande klubbar. Bra utbildning och rekommenderas.  
- Behov av barntränareutbildning finns hos ett antal klubbar. Vi undersöker vilket intresse som finns ute i 

klubbarna. Återkopplas till Fredrik Sandström AK Skellefteå.  
-  

 
4. VSF Stipendier  

- Nomineringar har inkommit från Lycksele IF, AK Vännäs, UHSK och AK Skellefteå.  
- Rainer sammanställer alternativen och omröstning sker via mail.  
- Rainer skickar ut mail med vilka kandidater det finns att rösta på och respektive klubb skall ha svarat 

innan kl 17.00 fredag den 20/10.  
  

5. Ekonomi 
- Rainer presenterar siffrorna.  
- Resultatet för säsongen 2022/2023 landade på – 14 tkr.  
- Eget kapital för Alpina är 124 tkr. Detta innebär att det finns medel att jobba vidare med.  

 
6. Årsmöte VSF 

-       Årsmöte söndag 22/10 kl 18.30. Kommer att vara ett digitalt möte. Inbjudan skall vara utskickad.  
- Rainer ansvarar för att de pristagare som får stipendier pratar in en hälsning som kan spelas upp på 

mötet.  
 

7. Övrigt 
- Idag har Gymnasieförbundet beslutat att Tärnaby Skidgymnasium blir kvar. Fantastiska nyheter för 

Alpint i Västerbotten och starkt jobbat av alla inblandade som jobbat alldeles enormt hårt för detta. 
 

- Kvarstående punkt från fg möte: Förslag hur vi utvecklar vår verksamhet i distriktet skall tas fram till 
nästa möte med målsättning är vi skall bli fler. Ex förbundet tog bort stödet till U12s regionsfinal. Kan vi 
stötta från distriktet på ett eller annat sätt? Varje klubb får i uppdrag att ta fram ett förslag som 
presenteras på nästa möte 
 

 
8. Nästa möte 

2023-11-06 kl 20.00 till 21.30 via Teams 
 
 
Protokollförare 
Mathias Bergh, Lycksele IF 
 



 
 

 


